
Referat divisionsrådsmøde 2022
27. april 2022 kl 19-20:30

Alle Helgenes Kirke, Ungarnsgade 43, 2300 København S

Dagsorden:
1. Velkomst, praktiske oplysninger

2. Valg af dirigent og referent

3. Beretning fra divisionsledelsen herunder status på udviklingsplanen.

4. Fremlæggelse af årsregnskab for 2021 til godkendelse

5. Behandling af indkomne forslag *)

6. Vedtagelse af justeret budget for indeværende år og vedtagelse af budget og fastsættelse
af di-
visionskontingent for det følgende år.

7. Fastsættelse af antallet divisionsledelsesmedlemmer

8. Valg af:
- 1-2 divisionschefer
- Divisionskasserer
- Øvrige medlemmer af divisionsledelsen

9. Valg af revisor og revisorsuppleant



10. Udpegning og godkendelse af repræsentationer til:
a) Reden
b) Vatelunden
c) Egemosen
d) Ejendomsudvalget hytteudvalg for Gillastugan
Københavns samråd, Tårnby samråd og Dragør samråd

11. Eventuelt

*) Ad punkt 5 eventuelle forslag underskrevet af forslagsstilleren/ne – skal være en af
divisions-
cheferne i hænde senest mandag d. 13/4. dc@amagerdivision.dk
Således at det kan sendes ud til divisionsrådets medlemmer senest 1 uge inden mødet jf.
korp-
sets love
Denne indkaldelse er sendt til de personer der pr. 6. april 2022 var registreret i
Medlemsservice som
divisionsrådsmedlemmer og/eller gruppeleder.

Referat:
Ad 1. Velkomst, praktiske oplysninger

- Indkaldt 6. april med nødvendige bilag, dvs. lovligt indkaldt
- Budget udsendt d. 20. april, dvs. udsendt rettidigt

Ad 2. Valg af dirigent og referent
- Dirigent: Dorthe Alrø indstilles. Vælges énstemmigt.
- Referent: Mathias Hesseldahl fra Spejderne på Holmen indstilles af

Divisionsledelsen. Vælges énstemmigt.
Ad 3. Beretning fra divisionsledelsen herunder status på udviklingsplanen

- Corona spøgte i år.
- Alle grupper undtagen én har været besøgt af ledelsen til deres grupperådsmøde.
- Efterårsture: mikro/mini blev ikke til noget, imens junior og trop var i Reden.
- Skæg og Blålys blev afholdt.
- Kursus for bestyrelsesmedlemmer og netværksmøde for kasserer, samt

Inspirationsdag (2022) afholdt.
- Seniortur til Kongelundsfortet.
- Samarbejde med korpset om at starte nye grupper på og omkring Amager

- Ny gruppe startet på Amager Strandpark i foråret 2022
- Snarlig start på Sluseholmen
- Hjælpere til at afholde de første møder med nye grupper søges.

- Beretningen er godkendt.

Finn Anker beretter om sin rolle som repræsentant i Friluftsrådet:
- Han blev valgt i år.



- 23. maj er der frist til at søge Lokalforeningspuljen. Der er gode muligheder for at
søge penge.

- Gå ind på Friluftsrådets hjemmeside - især Københavnsafdelingens side - og se om
der er noget I kan bruge.

Per G. Petersen beretter om Reden:
- Der har ikke været en særligt stor udlejningsaktivitet
- Der er kommet varmepumper og nyt køkken samt hængekøjestativ.
- Junior og troppen besøgte i efteråret.
- Opfordring til at bruge den.

Kassereren Jørgen E. Jørgensen giver status på Udviklingsplanen:
- 3 nye grupper på vej.
- Mindre succes med at nedbringe ventelisten, ud over at starte nye grupper.
- Korpset gør meget for at udbrede familiespejd, og det kobler vi os på, så vi har ikke

gjort mere selv.
- Vi har holdt møde for nye bestyrelsesmedlemmer. Planen er at gentage dette

halvårligt.
- Vi har holdt netværksmøde for kasserer.
- Der har været afholdt seniorarrangement, og deres deltagelse på

divisionsturneringen er planlagt. Man behøver ikke at have en patrulje, men kan
deltage enkeltvis. Sig det videre til jeres seniorer.

- Vi vedholder driftsplanen og forlænger udviklingsplanen til 2024 for at følge korpsets
udviklingsplan jf. korpsets nye vedtægter.

- Opfordring til at komme med idéer af enhver art til divisionsledelsen.

Ad 4. Fremlæggelse af årsregnskab for 2021 til godkendelse
Kassereren Christian E. Jørgensen beretter:

- Flere penge på bundlinjen end vi havde budgetteret med er ikke med vilje.
- Vi har dels været konservative i budgettet
- Dels har visse aktiviteter været aflyst.

- Reden er næsten gået i nul
- Gaverne (konto 1040) kommer fra Nordea Fonden til varmepumpen til Reden.
- Regnskabet er enstemmigt godkendt.

Ad 5. Behandling af indkomne forslag
Intet at melde

Ad 6. Vedtagelse af justeret budget for indeværende år og vedtagelse af budget og
fastsættelse af di-
visionskontingent for det følgende år

- Budget 2022 er nedjusteret med 10.000, så vi er sikre på at kunne finansiere
udskiftningen af brændeskur i Reden, hvis fondsøgningen ikke lykkes.

- Divisionskontingentet for Budget 2023 er hævet i forventning om, at der kommer 3
nye grupper i divisionen.

- Aktiviteter (konto 2010) er hævet betragteligt på Budget 2022 ift. Resultatet 2021 for
at imødekomme udgifter til Divisionsturneringen.



- Budgetterne er enstemmigt vedtaget.

Ad 7. Fastsættelse af antallet divisionsledelsesmedlemmer
- Divisionsledelsen foreslår 12 medlemmer
- Forslaget er vedtaget énstemmigt

Ad 8. Valg af:
8.a 1-2 divisionschefer

- Dorthe K. Petersen blev valgt sidste år og er således ikke på valg
- Lars L. P. Petersen opstiller som den eneste
- Lars L. P. Petersen er enstemmigt valgt ind

8.b Divisionskasserer
- Christian E. Jørgensen genopstiller
- Ingen andre kandidater
- Christian E. Jørgensen er valgt énstemmigt

8. c Øvrige medlemmer af divisionsledelsen
- Martin Duus, Patrik T. Hemmingsen, Sys F. Skjellerup, Sisse Mouritzen og Mathias

Hesseldahl er ikke på valg
- Linda Trøjborg, Per G. Petersen og Ole Madsen er på valg og genopstiller
- Christoffer Andersson fra 6.-7. Sundby stiller op
- Linda Trøjborg, Per G. Petersen, Ole Madsen og Christoffer Andersson er valgt

Ad 9. Valg af revisor og revisorsuppleant
- Steen Pedersen genopstiller som revisor
- Steen Pedersen er valgt
- Svend Jørgensen genopstiller som suppleant
- Svend Jørgensen er valgt

Ad 10. Udpegning og godkendelse af repræsentationer til:
a) Reden

- Christian Er. Jørgensen, Per G. Petersen, Ole Madsen og Mark Grønbæk driver
Reden

- Divisionsrådet bifalder dette
b) Vatelunden

- Annette Dornø fra 6.-7. Sundby, Kaspar De Linde Joost fra Normannerne indstilles
som repræsentanter

- De vælges énstemmigt
- Hvis udlejeren ikke svarer samme dag, så skriv til Dorthe Petersen
- Opfordring til at leje stedet

c) Egemosen
- Ole Madsen indstilles som repræsentant
- Ole Madsen vælges énstemmigt

d) Ejendomsudvalget hytteudvalg for Gillastugan
Københavns samråd, Tårnby samråd og Dragør samråd

- Gillastugan: Niels Ejdorf fra Normannerne er udpeget af divisionsledelsen.
Divisionsrådet godkender dette

- Københavns Samråd: Christian E. Jørgensen indstilles - har indtil nu siddet med
Malene Ditmar fra Absalon Division. Christian vælges énstemmigt

- Tårnby Samråd og Dragør Samråd har vi ikke repræsentanter til - de relevante
grupper opfordres til at finde repræsentanter iblandt sig selv



Ad 11. Eventuelt
- Dorthe Petersen: Der kommer en mail ud til gruppelederne og efterspørger hvilke

aktiviteter man vil lave til Skæg&Blålys
- Christian E. Jørgensen: På søndag skal man have tilmeldt Spejdernes Lejr
- Mathias Hesseldahl: 11.-12. juni tager divisionens seniorer til Ungdomsøen. Sørg for

at jeres seniorer tager afsted
- Dorthe Alrø: Tak for et godt møde, som nu er hævet


